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Protokół Nr 36/2017 
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 23 października 2017 roku. 

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonał wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz. 
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz stwierdził, że zostało osiągnięte kworum  
oraz, że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. Na 12 radnych w chwili 
stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej 7 radnych. W trakcie posiedzenia 
doszli kolejni radni.  (lista obecności radnych w załączeniu). 
Radne Dorota Mrówka oraz Dorota Zasłonka nie uczestniczyły w posiedzeniu komisji.  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Artur Maruszczak – I zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i 

inwestycyjno-remontowej, 
2. Wojciech Jagiełło – II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i  

społeczno-gospodarczych,  
3. Agnieszka Zimmny-Ilnicka - kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego,  
4. Joanna Hariasz – skarbnik miasta, 
5. Joanna Mazurkiewicz – radca prawny, 
6. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego, 
7. Józef Muc - kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego.  
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz przedstawił proponowany porządek obrad 
Komisji Finansowo-Gospodarczej: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 25 września 2017 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminie 
 Sośno z przeznaczeniem dla dzieci i młodzieży z rodzin poszkodowanych podczas 
 silnej  nawałnicy w sierpniu 2017 r.  
5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad nabycia, 
 zbycia  i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 
 czas  oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę 
 Kędzierzyn-Koźle. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia trybu postępowania  
 o udzielenie dotacji celowych stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne 
 ogrody działkowe na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle, sposobu rozliczania tych 
 dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań.  
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad 
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Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz poinformował o dodatkowych materiałach 
które wpłynęły na posiedzenie komisji, są to: 

1) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na realizację zadania: 
„Opracowanie dokumentacji technicznej wałów przeciwpowodziowych 
„K ędzierzyn” i „Lasaki – Poborszów”, który zaproponował omawiać jako punkt 7. 

2) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania za 
planowane do zajęcia grunty pod inwestycję pn. „Budowa, rozbudowa wału 
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków w 
miejscowości Kędzierzyn-Koźle, woj. opolskie”, który zaproponował omawiać 
jako punkt 8. 

3) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017, który 
zaproponował omawiać jako punkt 9. 

4) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2017-2031, który zaproponował omawiać jako punkt 
10. 

 
Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie (9 głosów ,,za") przyjęła zaproponowany 
porządek obrad do realizacji. 
 
porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 25 września 2017 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminie 

Sośno z przeznaczeniem dla dzieci i młodzieży z rodzin poszkodowanych podczas 
silnej  nawałnicy w sierpniu 2017 r.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad nabycia, 
zbycia  i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 
czas  oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia trybu postępowania  
o udzielenie dotacji celowych stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne 
ogrody działkowe na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle, sposobu rozliczania tych 
dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na realizację 
zadania: „Opracowanie dokumentacji technicznej wałów przeciwpowodziowych 
„K ędzierzyn” i „Lasaki – Poborszów”. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania 
za planowane do zajęcia grunty pod inwestycję pn. „Budowa, rozbudowa wału 
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków  
w miejscowości Kędzierzyn-Koźle, woj. opolskie”. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017. 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2031.  

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad 

 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 25 września 2017 r.  
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz poinformował, że protokół nr 35 z dnia 25 
września 2017 r. został wysłany wszystkim radnym na pocztę elektroniczną, nikt nie wniósł 
uwag, wobec powyższego poddał pod głosowanie protokół nr 35 z dnia 25 września 2017 r. 
 
Komisja bez uwag (9 głosów ,,za") przyjęła protokół nr 35 z dnia 25 września 2017 r. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminie Sośno  
z przeznaczeniem dla dzieci i młodzieży z rodzin poszkodowanych podczas silnej nawałnicy 
w sierpniu 2017 r. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).   
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz otworzył dyskusję w sprawie, wobec braku 
chętnych do  dyskusji, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:  
8 głosów ,,za" ,  
1 głos ,,wstrzymujący się"  
głosów ,,przeciw" nie było, 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały 
,,za" byli p. Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ewa Czubek, 
Grażyna Radka, Hubert Majnusz, Witold Rusak, Ryszard Masalski,  
,,wstrzymał się" p. Tomasz Scheller 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad nabycia, zbycia  
i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę Kędzierzyn-Koźle(projekt 
uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).   
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz otworzył dyskusję w sprawie, wobec braku 
chętnych do dyskusji, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (8  głosów ,,za") zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
,,za" byli p. Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ewa Czubek, 
Hubert Majnusz, Witold Rusak, Ryszard Masalski,  
radna Grażyna Radka nie brała udziału w głosowaniu.  
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Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia trybu postępowania  
o udzielenie dotacji celowych stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody 
działkowe na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle, sposobu rozliczania tych dotacji oraz 
sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu).   
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz otworzył dyskusję w sprawie. 
 
Ryszard Masalski z uwagi, iż nie spotkał się jeszcze z dofinansowaniem przez inne gminy 
przedsięwzięć dot. modernizacji architektury na ogródkach działkowych, zapytał dlaczego 
wcześniej nie zostały przedłożone takie projekty uchwał. Skąd taka propozycja. Kto był 
pomysłodawcą projektu uchwały. Zapytał o koszt dla gminy. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej, wyjaśnił, że w 2014 r. weszła w życie Ustawa, dopiero teraz zgłaszają się 
zainteresowane osoby z wnioskami, obecnie nie zna kosztu dla gminy. Pełen koszt będzie 
znany po wykonaniu projektu technicznego. Gmina musi zapewnić uzbrojenie na i do 
ogródkach działkowych.   
 
Ryszard Masalski zapytał dlaczego zaproponowano kwotę dopłaty w wysokości do 50%. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej, wyjaśnił, że kwota dopłaty jest do ustalenia. Proponuje jednak pozostawić zapis 
do 50 %, ponieważ można również dofinansować mniej. Obecnie trudno ustalić potrzeby 
finansowe. Można również, za jakiś czas dokonać zmian dopłat na inną kwotę.  
 
Ryszard Masalski zaproponował, zmianę zapisów § 1 pkt. 1 na ,,lecz nie więcej niż 50 %". 
Uważa, że dla małych zadań dofinansowanie w kwocie 50 % nie ma znaczenia, lecz dla 
realizacji dużych zadań to przeznaczenie 50% dofinansowania będzie miało ogromne 
znaczenie dla gminy.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej, uważa, że należy pozostawić obecnie zaproponowany zapis czyli do 50%. Każdy 
wniosek o dofinansowanie będzie indywidualnie rozpatrywany oraz Rada Miasta będzie 
wyrażała zgodę na każdą kwotę dofinansowania. Tak jak jest w przypadku dotacji do 
zabytków. W budżecie zostanie przeznaczona konkretna kwota dofinansowania na dany rok 
budżetowy, górna granica środków która nie będzie mogła zostać przekroczona.  
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz wyjaśnił, że w rozdziale II w trybie 
możliwości o udzielenie dotacji, zostały opisane możliwości finansowe gminy i stan 
techniczny istniejącej infrastruktury. Uważa, że dla realizacji zadania w kwocie np.  
1 miliona złotych, jeżeli gminy nie będzie stać to może przeznaczyć tylko np. 10 000, 00 zł, 
bo to też będzie dofinansowanie do 50%. Zostanie przeznaczona kwota, na którą gminę w 
danym momencie będzie stać.  
 
Ryszard Masalski poinformował, że zapisy uchwały powinny być precyzyjnie i konkretnie 
zapisane. Radny odniósł się do wypowiedzi Prezydenta Miasta, uważa jednak, że kiedy 
wpłyną wnioski o dofinansowanie to pracownicy urzędu będą przekonywać radnych do 
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przekazania jak najwyższej kwoty w granicach 50 %. Będzie apel o jak najwyższe 
dofinansowanie. Obecnie na tej komisji odstępuje od sformułowania wniosku i nie będzie 
proponował zmian w zapisach. Lecz na sesji złoży konkretny wniosek.  
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (10  głosów ,,za") zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
,,za" byli p. Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ewa Czubek, 
Grażyna Radka, Hubert Majnusz, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Ryszard Masalski,  
 
Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na realizację zadania: 
„Opracowanie dokumentacji technicznej wałów przeciwpowodziowych „Kędzierzyn” i 
„Lasaki – Poborszów”. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).   
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz otworzył dyskusję w sprawie. 
 
Ryszard Masalski poinformował, że ten temat jest znany, ciągnie się od początku kadencji, 
zawsze pod koniec roku pojawia się prośba o przesunięcie część środków. Już wcześniej 
postulował, aby nasza gmina  zastosował  jakąś formą nacisku, w stosunku do tego podmiotu. 
Gdyż zadnie nie jest wykonywane. Jest za realizacją tego zadanie. Uważa, że podmioty 
zewnętrznie nie traktują poważnie Gminy Kędzierzyn-Koźle, ponieważ inaczej zadanie 
zostałoby dawno wykonane.  
 
Wobec wyczerpania dyskusji wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz poddał pod 
głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (9  głosów ,,za") zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
,,za" byli p. Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ewa Czubek, Grażyna 
Radka, Hubert Majnusz, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Ryszard Masalski,  
radny Adam Oczoś nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Opolskiego na odszkodowania za 
planowane do zajęcia grunty pod inwestycję pn. „Budowa, rozbudowa wału 
przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni ścieków w miejscowości 
Kędzierzyn-Koźle, woj. opolskie”. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).   
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz otworzył dyskusję w sprawie. 
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz otworzył dyskusję w sprawie, wobec braku 
chętnych do dyskusji, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 

Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (10  głosów ,,za") zaopiniowała 
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ww. projekt uchwały. 
,,za" byli p. Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ewa Czubek, 
Grażyna Radka, Hubert Majnusz, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Ryszard Masalski,  
 
Ad 9. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017. (projekt 
uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).   
 
Ryszard Masalski poinformował, że wstrzyma się z głosowaniem nad projektem uchwały, 
ponieważ zmniejsza się wydatki na zadania drogowe w związku z zaoszczędzeniem kwoty 
240 tys. zł, a dalej nie wyraża się zgody i chęci  na remont chodnika przy ul. Tuwima na 
osiedlu Blachownia. Pozyskał informację, że  chodnik nie będzie remontowany ponieważ 
został pewnym osobom ,,zoobrzydzony".  Powodem niechęci na wykonywanie jakiegoś temat 
jest ,,zoobrzydzenie" jakiegoś tematu, a nie realne podchodzenie do zagadnienia. Jest to jego 
pytanie na które , nie oczekuje odpowiedzi, przekazuje tylko pod rozwagę radnych. 
Kolejno poinformował radnych w temacie, że na początku tego roku MOSiR zlecił 
wykonanie projektu technicznego dla budynku socjalnego w Blachowni oraz boiska, z 
informacji które pozyskał oba projekty zostały już wykonane i zgodnie z ustaleniami budynek 
socjalny miał funkcjonować do czasu trwania sezonu, a po sezonie w okresie listopad - 
styczeń 2018, budynek miał zostać wyremontowany, dlaczego w zmianach do budżetu nie ma 
tego zapisanego.  Uważa, że brak ujęcia tego zadania w ww. zmianach do budżetu miasta 
spowodują niewykonanie tego zadania. Zapytał o powód i przyczynę. czy również to 
realizacja tego zadania jest ,,zoobrzydzona".  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej, wyjaśnił, że nie będzie rozmawiał na tym poziomie, nie jest to kwestia 
,,zoobrzydzenia" zadania, nie będzie też przypominał radnemu wszystkich zadań wykonanych 
na osiedlu Blachownia. Co do realizacji zadania modernizacji boiska na osiedlu Blachownia, 
jest wykonany projekt techniczny, zadanie zostanie zrealizowane na wiosnę następnego roku, 
gdyż nie będą wykonywać tego zadania w zimie, ponieważ warunki atmosferyczne nie będą 
właściwe do tego typu inwestycji. Co do remontu budynku sportowego, został wykonany 
projekt techniczny oraz środki zostaną zagwarantowane w planowanym budżecie na kolejny 
rok 2018.   
 
Ryszard Masalski  uważa, że nie otrzymał , żadnej merytorycznej odpowiedzi.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej, wyjaśnił, że w ww. projekcie uchwały nie zostało ujętych ok. 150  chodników 
wymagających  modernizacji, ponieważ gmina nie jest w stanie wykonać ich modernizacji.   
 
Adam Oczoś zapytał o dodatkowe środki na plac Taruguta, co zostanie wykonane, za 
dodatkowe środki.  
 
Hubert Majnusz wyjaśnił, że to zapytanie dotyczy projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2031 (WPF), które ściśle 
się łączy z pytaniami do projektu budżetu.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że zadanie jest rozłożone na lata, ponieważ przewiezienie lokomotywy, 
jest skomplikowaną procedurą. Przewidujemy, że płatność może również dotyczyć przyszłego 
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roku. Kwota się nie zmienia. Będą tam również ławki, mała architektura, zieleń, jest 
przygotowany projekt, który przyniesie ze sobą na sesję lub komisję UAŚiA.  
 
Ryszard Masalski  poinformował, że zamierzał głosować ,,za" lecz w związku z uzyskaniem 
nowych informacji dotyczących przeznaczenia dodatkowych środków na przygotowanie 
placu na pod lokomotywę, jednak będzie głosował ,, przeciw" projektom.    
 
Wobec wyczerpania dyskusji przewodniczący wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz 

 poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:  
9 głosów ,,za" ,  
1 głos ,,przeciw", 
głosów ,,wstrzymujący się" nie było 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
,,za" byli p. Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ewa Czubek, 
Grażyna Radka, Hubert Majnusz, Witold Rusak, Tomasz Scheller. 
,,przeciw" był p. Ryszard Masalski,  
 
Ad 10. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2017-2031. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu).   
 
Ryszard Masalski również zamierzał zadać pytanie dot. lokomotywy i ul. Traugutta, lecz 
ubiegł go radny Adam Oczoś, zapytał ile w 2017 roku zostało wydane na ten ,,złom" 
lokomotywę.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że 60 tys. złoty. Lecz dokładną kwotę przeznaczoną na to zadanie poda 
w czasie sesji Rady Miasta.  
 
Ryszard Masalski zapytał czyli w 2017 r. i 2018 r. wydano na to zadanie ok. 60 tys. zł. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że na samą lokomotywę to tak, lecz jeszcze był do tego wykonany 
projekt techniczny, dokumentacja, wzięć ok. 100 tys. zł. Lecz dokładną kwotę przeznaczoną 
na to zadanie poda w czasie sesji Rady Miasta.  
 
Wobec wyczerpania dyskusji wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz poddał pod 
głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów:  
9 głosów ,,za" ,  
1 głos ,,przeciw", 
głosów ,,wstrzymujący się" nie było 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
,,za" byli p. Adam Oczoś, Andrzej Kopacki, Andrzej Kopeć, Beata Łobodzińska, Ewa Czubek, 
Grażyna Radka, Hubert Majnusz, Witold Rusak, Tomasz Scheller. 
,,przeciw" był p. Ryszard Masalski,  
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Ad 11. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Ewa Czubek poinformowała, że protestuje przeciwko używaniu na lokomotywę, która ma 
stanąć na placu Traugutta sformułowania ,,złom". To jest lokomotywa. Będzie upamiętniać 
pewne rzeczy. Gdyby był to złom to zostałaby zezłomowana. Prosi o nieużywanie przez 
radnego takiego sformułowania.  
 
Adam Oczoś poinformował, że składa wniosek w sprawie kontenerów śmietnikowych na 
placu parkingowym na os. Azoty Zacisze. Od dwóch lat ciągnie się nie załatwiony problem 
dot. śmietników. Na parkingu są umiejscowione  pojemniki śmietnikowe jednej ze wspólnot. 
Ograniczają one ilość miejsc parkingowych i nie poprawiają one estetyki osiedla.  Uważa, że 
sprawę powinien załatwić Urząd Miasta w dwie minuty, a sprawa ciągnie się już dwa lata. 
Ponadto informował, że teren parkingu jest własnością gminy, udział gminy we wspólnocie 
mieszkaniowej której sprawa dotyczy posiada ponad 55% udziałów, kontenery śmietnikowe 
są własnością spółki gminnej Usługi Komunalne. Nie rozumiem, że nie można załatwić tak 
prostej sprawy przez urząd miasta. Wspólnota mieszkaniowa dysponuje dużym terenem, 
gdzie można umiejscowić kontenery śmietnikowe. Wnioskował o usunięcie kontenerów 
śmietnikowych z terenu parkingu. Zaznaczył, że zależy mu na poprawie estetyki osiedla.  
 
Witold Rusak w imieniu sąsiadów, zapytał o harmonogram ,,Czystego Regionu" który 
funkcjonuje do dnia 20 tego miesiąca, co po tym terminie, czy zawarto porozumienie (aneks) 
z konsorcjum trzech spółek. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że zawarto porozumienie, jest podpisany aneks do umowy, 
harmonogram odbioru odpadów się nie zmieni, do końca listopada. Urząd Miasta jest w 
trakcie postępowania przetargowego w którym zostanie wyłoniony operator docelowy. 
 
Ewa Czubek poinformowała, że po zakończenie inwestycji na ul. Lompy, trawnik 
przypomina łąkę. Zapytała czy przy tej inwestycji, wykonawca był również zobowiązany do 
zagospodarowania terenu i do nasiania traw.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że nie wie o jakim terenie jest mowa, ale wykonawca był 
odpowiedzialny za nasadzenia po zakończeniu inwestycji, nie wie tylko czy teren o którym 
informuje radna, zalicza się do tej inwestycji. 
 
Ewa Czubek dodała, że w tym temacie rozmawiała również z panem Ogrodnikiem Miejskim, 
również może pokazać zdjęcia z tego terenu.  
 
Ryszard Masalski zapytał o termin wykonania zadania dot. wykonania ,,azylu przejściowego" 
przejścia w kierunku na pocztę na osiedlu Blachownia pomiędzy ulicami Tuwima a 
Zwycięstwa, gdyż nie widać prac. Kiedy przewiduje się zakończenie zadania a żadnych prac 
nie widać.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że sprawdzi realizację tego zadania, gdyż na tę chwilę nie pamięta. To 
komisja ds. bezpieczeństwa ze Starostwa Powiatowego wskazała konieczność  realizację tego 
zadania, poprzez tzw. azyl bezpieczeństwa. Urząd uważa, że wystarczyło by w tym miejscu, 
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przejście, natomiast komisja wskazała wykonanie tzw. ,,azyl bezpieczeństwa", ale na pewno 
to zadanie zostanie wykonane.  
 
Ewa Czubek zapytała czy zgłosił się chętny do zakupu toalet, które stały koło Światowida. 
Rada Osiedla Śródmieście zgłasza takie zainteresowanie i proponują zamontować toalety w 
Parku Pojednania, szczególnie potrzebne byłyby w czasie imprez plenerowych miejskich.  
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że Klub Strzelecki zwrócił się z prośbą o zakup toalet, została już 
ustalona cena. Szkoda, że o tym nie wiedział wcześniej, długo nie było żadnych chętnych.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 27 listopada 2017 r. o godz. 16.00 
 
Ad 10. 
Zakończenie obrad. 
 
Wiceprzewodniczący komisji Hubert Majnusz, podziękował za aktywne uczestnictwo  
w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 18.20. 
 
Protokołowała  
Anna Dworaczek 

 

 
       Wiceprzewodniczący komisji  
         
        Hubert Majnusz 


